

Protokoll från styrelsemöte F11–VT16

Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen 6 april 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund *fr.o.m. §7*
Victor Lantz *fr.o.m. §7*

Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
Alexandra Sjösten
David Wessman
Felix Agner *fr.o.m. §7*

Micaela Bortas
Björn Sanders
Rasmus Ståhlberg
Sofie Hellmark
Lovisa Svensson

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Prylmästare David Wessman utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att nya funktionärer valts på kåren, bl.a. ☒-sektionens Linus Hammarlund till kårordförande, David Wessman till ledamot i Kårstyrelsen, Henrik Paldán till ordförande för tackmästeriutskottet samt Stefan Fridlund till redaktör för Pålsjö Ängsblad. Han meddelade också att vissa poster ännu var vakanta, och därför fortfarande kunde sökas.

Sanders meddelade också att det på det senaste kårstyrelsemötet diskuterats kring inköp av ny bil samt att de yrkat på inköp av nya möbler. Dessutom hade de föreslagit att ARKAD-katalogen i år skulle tryckas för sista gången. Han meddelade även att det var Innovation Week, samt att puben Puben skulle hållas på torsdagen.

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att föset skulle ha temaslapp på torsdagen med temaslappsfilm i MH:A samt att det efteråt var temaslappspub i Hilbert café.

§ 7 Sektionssafari och sillafrukost

Överfös Felix Agner meddelade att han ville ha idéer och tankar om hur styrelsen och utskotten ville synas under till exempel sektionssafarin. Han meddelade också att de tänkt sektionssafarin mer som hype än som information, och att alla utskott därför kanske inte nödvändigt behöver vara med. Styrelsen diskuterade möjligheten att ha något ytterliggare, mer seriöst event, för rekrytering. Styrelsen ställde sig positiva till att hjälpa till med exempelvis sillafrukostar under nollningen.

§ 8 Entledigande av funktionär

Cafémästare Sofie Hellmark meddelade att David Larsson ville bli entledigad från sin post som jobbbarare. Styrelsen beslutade

att entlediga David Larsson från sin funktionärspost som jobbbarare.

§ 9 Sångböcker

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han blivit kontaktat av \mathcal{U} -sektionen angående hur \mathcal{F} -sektionen gör med tryckning av sångböcker. Han undrade därför hur detta gått till innan, samt hur det gick med arbetet att omformatera sångböckerna. Prylmästare David Wessman meddelade att det fanns en färdig L^AT_EX-mall som sångförmännen kunde fylla i sångerna i, samt att de pratat med tryckeriet om vilket format som var bäst att trycka i.

§ 10 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 11 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt	Arbetsgrupp	Sammanställande	Redovisning
F02–HT13	Café/Hilbertrumskorridoren	Johan Andersson	F10–VT16
F13–VT15	Byggandet av portabel boombox	Petter Karlow Herzog	F15–VT16
F01–HT15	Arbetsgrupp för nya SK	Linus Blomgren	F11–VT16
F01–VT16	Propositionsforum	David Wessman	F15–VT16

Arbetsgrupp för nya SK: Vice ordförande Erik Andersson meddelade att det inte hänt så mycket sen arbetsgruppen redovisade sist men att de nu funderade på vart resten av de gamla möblerna skulle ta vägen. Prylmästare David Wessman meddelade att arbetsgruppen skulle bygga ihop de sista nya möblerna på fredagen. Sexmästare Sofia Leonardson tyckte att det skulle sättas ett datum för flytt då alla i styrelsen kunde komma och hjälpa till, och detta ansågs vara en bra idé och skulle ordnas med hjälp av en doodle.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F16-VT16.

§ 12 Övrigt

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att det skulle tillsättas en arbetsgrupp för utredning

av bland annat funktionärstack och arbetskläder, samt föreslog att styrelsen skulle gå ut med information om detta så att eventuellt intresserade kunde vara med i arbetsgruppen.

Kassör Ivar Vänglund meddelade att det beslutats på sektionmötet om inköp av iZettle och ville därför besluta om att säga upp den gamla Babs paylink-kortläsaren. Dock visste inte Vänglund exakt hur det skulle gå till. Styrelsen beslutade

att låta Vänglund utreda och säga upp kortläsaren från Babs paylink.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 13 april klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 14 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

David Wessman
Justerare